
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 10. ledna 2023  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, doc. Kubička, dr. Bindzar,  doc. Šimáček, doc. 

Pohořelý, prof. Bartáček, prof. Kubal, prof. Kočí, dr. Šmejkalová, Ing. Štritrová, 

doc. Sýkora, dr. Váchová 

Omluveni:  

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Od ledna získala VŠCHT HR Awards. Pracovní skupina za VŠCHT – doc. Ciahotný, doc. 

Parschová, dr. Váchová, Ing. Sirotná. 

 Medaile Emila Votočka – za FTOP bude nominována doc. Strnadová. 

 

Pror. Jahoda 

 

Pror. Vojtěch 

 Fond Dagmar Procházkové. Diskuze o podmínkách nominací.  

 

Pror. Pospíšil 

 Příprava strategie Open Access. 

 Strategie udržitelnosti na VŠCHT Praha. Vypracování zpráv; toto by mohlo být jako další 

argument pro větší využití předmětů o udržitelnosti. 

 Kyberbezpečnost na VŠCHT. Byla najata firma, která vypustila kontrolovaný email, bohužel 

75 zaměstnanců zadalo důvěrné údaje. Vedoucí oddělení znovu poučí zaměstnance o 

pravidlech bezpečnosti.  

 

Pror. Rumlová  

 Začíná se rozvíjet spolupráce s Mongolskem. Případní studenti by studovali v českém jazyce. 

 

Kvestorka 

 Připravuje se rozpočet na rok 2023.  

 OP JAK Excelentní výzkum.  

 Kvůli novým centrům kompetence vzniknou nová pracoviště „5XX“.  AS VŠCHT potřebuje 

ke schválení: 

1/ Žádost rektora o zřízení pracovišť, nejpozději do pondělí 16.1. 

2/ Souhlasné stanovisko děkanů fakult příslušných pracovišť, nejlépe do 16.1. 

3/ Vyjádření AS příslušných fakult (po hlasování per rollam), nejpozději do 23.1 

Za FTOP toto musí dodat doc. Pohořelý a prof. Kočí. 

 

Senát 

 24. 1. bude poslední zasedání senátu ve „starém“ složení. 14. 2. bude první zasedání nového 

senátu. 

 

Ing. Starý - koleje 

 Kolejné se od příštího roku bude zvyšovat o 16%. Vyjde nový výnos rektora.  

 

 

 

 



Příští kolegium rektora se bude konat 31. 1. 2023. 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Workflow – pokud se objeví systémový problém kontaktovat Ing. Brůhovou. Vedoucí ústavů 

do 23. 1. zašlou Ing. Šritrové připomínky, poté se zašle za celou fakultu. 

 24. 1. v 10.00 proběhne vědecká rada FTOP. Poté bude následovat společný oběd.  

Programem bude: 

a) profesura doc. Kubičky 

b) zahájení profesorského řízení doc. Krejčové 

c) snížení počtu členů v oborových radách Energie a paliva a Chemie a technologie paliv a 

prostředí 

d) záměr přípravy nového bakalářského studijního programu „Udržitelná mobilita“ (garant 

doc. Hlinčík, pan děkan prosí o přípravu informací) 

e) schválení záměru programu „Imatec“ (dr. Bindzar, doc. Kubička) 

 Byla vyhlášena IGA, juniorská část. Pan děkan apeluje na včasné podání. Doc. Hlinčík doplňuje 

podat více než dva návrhy.  

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 15. 1. se otevírá přijímací řízení. Studenti z Ukrajiny, pokud mají status uprchlíka, neplatí 

poplatek za přijímací řízení. Studenti z Ruské federace mohou být přijímáni na „palivářské“ 

obory. 

 Pro Erasmus projekty je nutno vypsat témata do SIS.  

 PIGA projekty, deadline 16. 1. 14.00. 

 1. 2. budou zpřístupněny předměty pro všechny studenty VŠCHT v E-learningu. Technické 

dotazy Ing. Mastný. Dr. Bindzar připomíná správnou citaci v textech.  

 Do 25. 1. zaslat dr. Bindzarovi témata pro letní školu. Popularizační úroveň, přednášející by 

měl být docent nebo profesor. Laboratoře zařídí doc. Sýkora. Za Energetiku organizačně Ing. 

Skálová. 

 Dr. Bindzar přeposílal návod od Ing. Kubové jak vyhledat předmět v SIS, ve kterých studijních 

programech a pozici je zařazený. Důležité pro výkony. 

 Zpráva garanta o stavu studijního programu. V rámci akreditace máme  povinnost vypracovat 

zprávu. Děkan poté předkládá Radě pro vnitřní hodnocení VŠCHT. 13. 1. dr. Bindzar rozešle 

ZIP balíčky, která obsahují data, pro zprávu a formulář zprávy samotné.  Garant by si také měl 

domluvit se studenty schůzku a reflektovat připomínky. 

 Jednání o společném základu proběhne až poté, co budou odevzdány zprávy garantů. Do 

budoucna bude FTOP prosazovat názor, že nejsme „jednofakultní“ škola.  

 Anketa absolventů. V příštích letech se bude dotazník rozesílat cca v listopadu či prosinci. 

 DoD 27. – 28.1. dr. Bindzar prosí z osobních důvodů mít jednoho náhradníka za sebe v případě 

přednášek pro uchazeče (doc. Kubička, prof. Jeníček).  

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 Fond Dagmar Procházkové. Pro FTOP jsou podmínky až diskriminační.  

 Navýšení stipendia doktorských studentů bude pokračovat i v tomto roce. Kritéria 2,0 druhý až 

čtvrtý ročník.  

 Grant Emila Votočka. Jan Matuštík (241) se umístil na 2. místě, dále Dominik Andreides (217) 

a poté převezme grant Matěj Hušek (218). 

 Pokračuje příprava habilitačních a jmenovacích akreditací. Doc. Hlinčík děkuje prof. Jeníčkovi 

a prof. Pospíšilovi za pomoc. Nyní je na VaV, která připraví podklady pro RVH.  

 Podklady pro badatelské projekty jsou přeloženy do anglického jazyka. 

 Doc. Hlinčík byl jmenován za FTOP do rady Centrálních laboratoří. 

 



doc. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 DoD. Bude pozměněna prohlídková trasa pro FTOP. Doc. Kubička prosí vedoucí ústavů o 

zástupce a organizátory DoD (studenty a doktorandy). Zejména ústav 240.  

 Cena Julie Hamáčkové – FTOP vyhrála hlavní cenu.  

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 Exkurze při předmětu Ekonomické aspekty řízení chemického průmyslu. Předtím byla exkurze 

i s ekonomickou fakultou, nyní je bohužel předmět jen pro FTOP. Jak ji tedy financovat? 

Rozdělit mezi ústavy ropy, uhlí a energetiky, poměrově podle počtu studentů. 

 

Ústav 216 (doc. Hlinčík) 

 Připomínky k rozdělení financí fakulty – zaslat panu děkanovi do 15. 1.  

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 Společný základ – je možné již zahájit neformální jednání? Klíčová myšlenka je, zkusit prosadit 

nějaký náš předmět do společného základu. Dr. Bindzar přepošle informaci 4 nabízených 

předmětech z FTOP a dosavadní komunikaci na úrovni kolegia prorektora. 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 Dotaz na vytvoření pozice technika pro ústavy? Určitě ne pracovní smlouva, doporučuje se 

dohoda na fakturu. Doc. Pohořelý rozešle email na vedoucí ústavu o případné spolupráci. 

 Jak budou hodnoceni studenti doktorských studijních programů? Zůstanou i patenty a užitné 

vzory – doplnění doc. Hlinčík.  

 

Ústav 240 (prof. Kubal) 

 PIGA rozpočet? Dr. Bindzar zkusí zjistit podrobnosti k rozpočtu. 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 Prof. Kočí požádala pana děkana, zda by na kolegiu rektora přednesl téma elektronického 

podpisu k podepisování dokumentů na VŠCHT.  

 Prof. Kočí navázal kontakty s univerzitami v Užhorodě a Červnivci.  

 

Senát (dr. Váchová) 

 Záměry nových studijních programů byly schváleny. 

 Další zasedání bude na začátku února. 

 Na velkém senátu se opět otevřelo téma výuky předmětů v anglickém jazyce.  

 

Doc. Sýkora  

 Školení na tlakové láhve. Je k dispozici nová směrnice „Bezpečnostní zásady manipulace 

s tlakovými nádobami a rozvody technických plynů“ A/S/961/6/2022. 

 

Ing. Šritrová 

 V SIS je třeba zkontrolovat zadaná témata dizertačních prací pro ak. rok 2023/2024 – nutno 

vyplnit obor studia a ak. rok.  

 

Různé 

 Doc. Kubal byl na konci loňského roku jmenován profesorem, pan děkan vyjádřil gratulaci a 

poděkování. 

 Cenu Vitriol pro nejlepšího akademického pracovníka FTOP obdržela Dr. Šmejkalová. 

Kolegium gratuluje k dosaženému úspěchu. 

 

 

 

https://intranet.vscht.cz/files/uzel/68216/0001~~c4wPjrc0M4w3izcyMDKKd0qtKkg90puXX1ySd3itQtXhhcWJKZUKuYl5mQWlOYnJqQrFCiE-CokKRflVZflAmZLU5Iy8zOTsw3uTMxQKcirzjq6PT8vMS8wBAA.pdf


Příští termín konání kolegia děkana bude 31. 1. 2023 ve 14.00 hodin v zasedací místnosti 

děkanátu FTOP, Zikova ulice,  B2317 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


